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1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen. 
 
2. Antwoord op ons advies i.v.m. de shotklokken basketbal 
Het advies werd niet gevolgd. Nochtans waren wij op vraag van de schepen van sport speciaal 
daarvoor in augustus samengekomen. De sportraad stelt zich de vraag of het nog wel zin heeft om 
adviezen uit te brengen, temeer daar er geen duidelijke reden gegeven werd waarom anders beslist 
werd. 
 
3. Advies budget 2016 (zie bijlagen) 
De vergadering keurt het budget voor 2016 goed.  
Eén opmerking: pas gisteren ontvingen we deze cijfers. In de toekomst kregen wij dit graag een 
tweetal weken voor onze vergadering. 
 
4. Verslag sportbeurs Keulen 
We hebben een aantal zaken gezien die goed van pas kunnen komen bij de inrichting van de 
nieuwe sportinfrastructuur. 
 
5. Stand van zaken nieuwe sportinfrastructuur 
De grondsondering zorgde noch voor negatieve noch voor positieve verrassingen, waardoor aan de 
kostenraming die bij het voorontwerp hoort niet met aangepast worden. Deze raming voldoet maar 
net aan het voorziene budget, waardoor er vermoedelijk geen ruimte zal zijn voor extra’s. 
 
6. Algemene vergadering 
Deze gaat door op vrijdag 22 januari in zaal OCR. 
Voorstel dagorde:  
1. Verwelkoming door voorzitter 
2. Stand van zaken sportinfrastructuur 
3. Overzicht uitgebrachte adviezen afgelopen jaar 
4. Discussiegroepen  
5. Woordje schepen van sport 
6. Varia 
I.v.m. de discussiegroepen: in 4 willekeurig samengestelde groepjes wordt 5 tot 10 minuten van 
gedachte gewisseld over een bepaald onderwerp. Maximum drie onderwerpen komen aan bod. 
Mogelijke onderwerpen zijn: 

• Adviezen sportraad: voldoende? Inhoudelijk in orde? Welke terugkoppeling verwachten we 
van het beleid?  

• Algemene werking sportraad: voorstellen tot verbetering? 
• Kampioenenhuldiging: aanpassen? Schrappen? 
• Jaarlijks organiseren sportevenement: is dit een taak van de sportraad? Moet dat altijd de 

kermisloop zijn? En wat met andere sporttakken? 
• Erkenningsvoorwaarden voor Diepenbeekse sportclubs: te streng of niet?  

 
7. Varia 

• De vergadering beslist om in 2016 geen kampioenhuldiging te organiseren. 
• Fietsgebeuren i.s.m. Pettemesjudders: komt volgende vergadering terug ter sprake. 
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